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Fotografen som
Men hans bilde
han har vært.

er blitt lei av kald og regnfull sommer og høst finner på så mye rart.
og tekst tyder likevel ikke på at det kan ha vært oversvommelse der



2 Malvik Bygdeblad

Fri sp~1 c
Hjertelig takk VIKARIAT — KONTORASSISTENT
for oppmerksomhet og deltagelse ved
min mor. Gundborg Sandtrøm’s bort- Ved formannskapskontoret er det ledig 1/2 stilling som assistent i perioden
gang. 08.01.85 t.o.m. 13.05.85.

A rihur Stillingen omfatter arbeid med maskinskriving, stedlig og telefonisk ekspe
Hjertelig takk dering av publikum, samt annet vanlig kontorarbeide.
for all vennlig deltagelse og blomster
hilsener ved Astrid Storvik’s bortgang. Søkere bør ha god almenutdannelse og gode ferdigheter i maskinskriving.

Praksis fra offentlig virksomhet er Ønskelig.En spesiell takk til Malvik Sykehjem for
omsorg og god pleie gjennom mange år. Lønn etter trinn 7— IS.

For familien Vanlige kommunale tilsettingsvilkår.
Gundlaug Thorshaug, Jonena Storvil’~

Nærmere opplysninger: TIf. 07-97 05 Il — Aud Fossum.Hjertelig takk
for all oppmerksomhet og deltagelse ved SØknad med bekreftede kopier av attester og vitnemål (som ikke retur-
vår kjære sønn. Jon Sigurd’s bortgang. neres) sendes Malvik kommune. 7550 Hommelvik. innen 15. november

Ragna og Dovre Bjerhan 1984.
Hjertelig takk
for all medfølelse ved William (Willy)
Halseth’s bortgang.

Alma og Sigrid
Hjertelig takk SOSIALKONTORET FLYTTER
til alle som husket meg med blomster,
gaver og hilsener på min 90-årsdag.

Peolive Midtsand Publikumsekspedisjonen og saksbehandlerne/kuratorene ved sosialkon
Hjertelig takk toret skal flytte fra 2. etasje i helsesenteret til kontorbrakka på torget, hvor
for oppmerksomheten i anledning 85- hjemmesykepleien allerede holder til.
årsdagen min. Flyttingen skjer torsdag 1.11. og fredag 2.11.1984. Sosialkontoret holdes

Helga Volden stengt for vanlig publikumsekspedisjon disse dagene. Fra og med mandag
Hjertelig takk 5.11.84 skjer publikumsekspedisjonen i kontorbrakka.
for oppmerksomheten på min 75-årsdag. Sosialkontoret vil i en periode på 3—4 måneder framover ha redusert

Turid Brandsiet bemanning. Dette vil føre til forlenget behandlingstid i visse saker. Det vil
Hjertelig takk bli gitt særskilt orientering til de som blir berørt av dette.
for oppmerksomheten på min 75-årsdag.

Reidar Wehn HELSE- OG SOSIALETATEN
Hjertelig takk MALVIK KOMMUNE
for oppmerksomheten på min 70-årsdag.

Erling Stav
Hjertelig takk
for oppmerksomheten på min 70-årsdag.

SigridRøsten REGULERINGSPLAN FOR SOLBAKKEN VEST
Jotul oljepeis
hjørnekamin + tank m/bukk til salgs for Malvik bygningsråd godkjente i møte den 4. okt. 1984 forslag til regu
kr. 500,—. Pen og i god stand. leringspian m/bestemmelser for Solbakken vest.
Tif. 97 09 97. Planområdet begrenses av E6 mot Øst, Rønningen mot nord, sjØen mot
Bæremeis til salgs. Henv. tlf. 97 66 34. vest og til og med gnr. 54, bnr. 66 mot sør.

Jeg ønsker å kjøpe Reguleringsplan m/bestemmelser er i henhold til bygningslovens §27 utlagt
en brukt microbØlgeovn. til offentlig ettersyn ved teknisk kontor, Hommelvik, i 3 uker.
TIf. 97 72 53 etter kl. 17. Eventuelle merknader må være innkommet skriftlig til Malvik bygningsråd

Rimelige kranser innen 3 uker fra d.d.
til Allehelgensdag. Blomsterdekoratør Malvik bygningsrad
tar imot bestillinger. TIf. 97 10 38.

Mistet
En gull armlenke (bismark) mistet i
strøket Sannan— Selbu-vegen.
1-lenv. Kjellrun Eriksen. ORIENTERING TIL VELFORENINGENE
En blå pikesykkel
ble stjålet fra Vikhamar skole 3. oktober. Det blir samme opplegg med fylling av sandkassene i år som i fjor.
Kan noen gi opplysninger? Det blir anledning til å hente sand på Nesset fra og med onsdag den
Henv. Vikaune. TIf. 977523. 07.11.84 fra kl. 17.00 til kl. 19.00.

KommuneingeniørenEr det noen
som har en dukkestue eller en gammel
bat å gi bort eller selge for en rimelig
pris? VIA hamarasen barnehage
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Deling av
Nidaros domprosti

Nidaros domprosti består i dag av 16
prestegjeld med 22 menighetsråd. Dette
tilsier at domprosten har veldig mye å
gjØre. Han arbeider 30-40 dager i året
med oppgaver utenfor sin egen menighet
og det ventes at flere oppgaver blir lagt
til han.

På grunn av dette har Nidaros bispe
dØmmeråd fremmet et forslag om deling
av Nidaros domprosti. Deres forslag går
ut på at det nåværende domprosti deles i
3. De har satt fram forslag på følgende
nye prostier.
Nidaros domprosti:
Domkirken

Strinda prosti:
Strinda
Malvik
Strindheim (Ranheim)
Tempe
Hoeggen

Heimdal prosti:
Heimdal (Tiller)
Sverresborg
Byåsen
Kolstad
Klæbu
Byneset

I henhold til Lov om Den norske kirkes
ordning av 29. april 1953 § I skal i slike
saker uttalelse innhentes fra menighets
råd, menighetsmØte, sognepresten og
proster som berØres.

Malvik Menighetsråd innbyr til menig
hetsmØte i Malvik kirke den Il. novem
ber etter gudstjenestens slutt.

Hommelvik menighetsråd innbyr til
menighetsmØte i Hommelvik kirke den
4. november etter gudstjenestens slutt.

Ungdomsåret 1985
1985 er valgt til det «internasjonale ung
domsår». I vår kommune skal hoved
utvalget for kirke, kultur og fritid fungere
som såkalt ungdomsårskomité.

For å få impulser fra «grasrota» vil det
bli arrangert et møte i Losjelokalet i
Hommelvik torsdag 15.11. 1984 kl. 19.00
hvor ungdomsutvalget for KKF vil være
til stede.

Til dette møte inviteres alle lag og
organisasjoner som arbeider med ung
dom i kommunen til å sende 2 represen
tanter hver. Også uorganisert ungdom
kan møte.

For å få en oversikt over antall ol. ber
en om at alle som akter å delta pa møtet
melder fra om dette til kultursekretæren
(9705 II) innen tirsdag 13.11.

- — - - -- - - - -fl~ %r~c — — -~

Redal> tØr for bladet:
KRiSTIAN N YGAARDSVOLD, 7550 Homnielvik — Telefon 97 02 52

KARL CHR. HA UGEN, LyI>1>ev. 15, 7560 Vikha,nar — Telefon 97 73 75

Bestilling av abonneinent til utenbygd.s— og utenland.sboende sendes
Malvik koniniunekasse, 7550 J-lom,nelvils, hvor ogsa kontingenren,
kr. 75,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

7iy/~k: i. Christiansens Bol~t,yl~heri, 7000 Trondheim - Tlj. (07) 52 69 60

Ilen
Vår Frue
Bakklandet

Lademoen
Regionsykehuset
m/samarbeidende inst.

Homla
Regjeringen skal i ar legge fram en samlet plan for vassdrags
utbygging. Planen skal angi en gruppevis prioritering slik at de
mindre konfliktfylte og rimeligere kraftverksprosjekter kan bygges
ut fØr dyre og mer konfliktjylte.
For Malvik gjelder det elva Homla, og kommunen ble bedt om å
uttale seg om hvilke alternativ den foretrakk av 4 tilsendte. De
fleste utvalg og nemnder hadde pekt pa alternativ C måtte være
det mest aktuelle ved en eventuell utbygging, da den vil gi
minimal skade på jord- og skogbruknæringen og berøre fiske
interessene lite.
Saken ble drøftet i formannskap og kommunestyre og kommune
styrets flertall vedtok til slutt:

1. Malvik kommune har ingen vesentlige merknader til rapportens
klassifisering av områdets verdi for utbygging.

2. Malvik kommune mener at de negative konsekvenser ved ut
byggingen burde vært tillagt større vekt spesielt nar det gjelder
naturvern, kulturvern, friluftsliv, fiske og vern mot forurensning.

3. Pa grunn av store forandringer i naturmiljØet i Homla og
FollsjØen mener Malvik kommune at Homla bør fredes. Dersom
det likevel blir vedtatt at vassdraget skal utbygges er alternativ C
det eneste akseptable for Malvik kommune.

4. Malvik kommune mener at Malvik kommunale elverk skal sta
som utbygger ved en eventuell utbygging av Homla-vassdraget.

5. OveifØring av vann fra FollsjØen til DragstsjØen blir av Malvik
kommune betraktet som uaktuelt alternativ.

Etter at dette ble behandlet har kommunen fra MiljØverndeparte
mentet fått tilsendt en samlet plan for vassdrag og i den er Homla
blitt plassert blant de prosjekter som er aktuelle for utbygging
allerede før 1995, og kommunen blir bedt om ny uttalelse.
Formannskapet har vedtatt å palegge administrasjonen a meddele
at kommunestyrets tïdligere vedtak om vern av Homlafastholdes.
Sa får vi vente og se, men dersom en mener at Homla skalfredes
forekommer det oss at dette ikke fremheves særlig i kommune
styrets punkt 3 og 4.

K.N.
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Fra formannskapet:
Parkeringsplass/
uværsskur i Mostadmark

Formannskapet vedtok i 1979 et tilbud
fra andelseierne i Mostadmark Meieri,
som ble nedlagt, om å kjøpe deres eien
dom med påstående hus for kr. 10.000,—
på betingelse at det ble opparbeidet par
keringsplass og oppsatt et uværsskur.
Det foreligger tinglyst skjØte på eien
dommen. Parkeringspiassen ble oppar
beidet. men så ble det ikke gjort mere
med saken.

Nå har Mostadmark Velforening etter-
lyst fullfØring av avtalen, og formann
skapet har vedtatt å tilleggsbevilge kr.
12.000.— og pålagt teknisk etat å sørge
for at uværsskuret blir oppsatt.

Grunnerverv til gang- og
sykkelveg Sjotrokleiva—
Gronberg

Formannskapet har tidligere vedtatt at
grunnerverv til gang- og sykkelveg mel
lom SjØtrøkleiva og GrØnberg skal søkes
løst ved minnelige avtaler.

Alle grunneiere har godtatt kommu
nens tilbud, så nær som én. Han har
engasjert advokat, forlanger oppsatt mur
og har fremmet krav om ulempeserstat
finger. Bygningssjefen mener at veg
vesenet må bære en god del av utgiftene
med ulempeserstatningen. Spørsmålet
om mur må vegvesenet avgjøre og bære
utgiftene med.

Når det gjelder arealerstatningen for
denne eiendommen har grunneieren god
tatt kommunens tilbud om makebytte fra
eiendommen kommunen kjøpte av Alma
Løveng. Ellers må eiendommen til fami
lien Øwre erverves i sin helhet med
påstående bygninger.

Følgende har godkjent kommunens til
bud:

I. Svein Erik Brurok
2. Torbjørn Stav
3. Ludvig Stav
4. Finn Midtsand
5. Karen Haugan
6. Erling Øwre
7. Jenny Rynning
8. John Vikan
9. Yngvar Kolstø jr.

10. Jan Lorentzen og
Bjørg Eggen

Il. Jenny Pedersen
12. Arne Sjøtrø
13. Elsa og Alfred

Johansen
14. Karen (Kan) Husby
15. Arvid Øwre
16. Mary Sundby
17. Toralf Johansen
18. Arnold DahI
19. TorbjØrn Svedal
20. Helge Svedal

21. Reidar Stav
22. Marie Kristiansen
23. Sverre Holberg

m/flere
24. Karl Ole GrØnberg
25. Egil Rødde
26. Kjellrun Westrum
27. Eilert Sollihaug
28. Gunnar Sollihaug ____________

Tidligere vedtak i formann
skapet, andel i mur ved
Svein Brurok kr. 35.000.—
Tidligere vedtak i kommune
styret, avtale Ester Jensen.
Jorun Roten Nøst og Karen
Husby » 35.000,—
Tidligere vedtak i kommune
styret, avtale Alma

3.600,—

Totalt kr. 304.420,—

Kommunal middag
Kommunen var vertskommune til Sør-

Trøndelag fylkeskrets som hadde møte
på Vikhammer Motor Hotell 8. og 9.
oktober. I den anledning bevilget for
mannskapet kr. 8.000,— til middagsser
vering til møtedeltakerne.

Bevilgning
Den kommunale komité i Aksjon Am

nesty 1984 har søkt formannskapet om
bidrag.

Formannskapet bevilget kr. 3.000.—.

Stortingsvalget 1985
Stortingsvalget i 1985 er fastsatt til

mandag 9. september, men kommunene
kan bestemme at det også kan holdes
valg på søndag 8. september.

I likhet med siste stortingsvalg har
formannskapet innstilt til kommunetyret
at det holdes to dagers valg, søndag 8.
september og mandag 9. september.

Kjøp av eiendommen
Moan C

Trondhjems og Strindens Sparebank
har på vegne av Bjørg Brekkan tilbudt
kommunen å kjøpe eiendommen Moan C
i Hommelvik sentrum, mellom Herreds
huset og Trondos, med prisantydning kr.
310.000,— + kr. 12.700,— i omkostnin
ger. Eiendomsgrunnen er på 470 kvm..
våningshuset oppført av laftet tØmmer
av uthuset i bindingsverk.

Etter reguleringsplanen for Hommel
vik sentrum er eiendommen regulert for
videre offentlig utbygging, bl.a. rådhus.

I 1982 ble det holdt verditakst ved
lensmannskjØnn, med salgspris kr.
180.000,—. Kommunen har gitt tilbud på
kr. 220.000,— + omkostninger, men eie
ren har forlangt kr. 260.000,— + om
kostninger.

Vikhamarasen grenda
skole og barnehage

Forts. fra s. 7

I tillegg til sin innsats for landet drev
Jan Solberg med idrett, og skilØping stod
hans hjerte nær. Som en følge av det har
skiavdelingen i Malvik Idrettslag påtatt
seg å holde bautaen i hevd. Denne etter
middagen, hadde de lagt sin fellestrening
til Hasetkammen.

Høytideligheten ble avsluttet med at
lagets formann, Aksel Aamo, la ned en
krans og vi mintes Jan Solberg med
stillhet.

Fred over hans minne.
Sto.

Uteområdet på Vikhamaråsen grenda
skole og barnehage er blitt et populært
tilholdssted for barn og ungdom på etter
middags- og kveldstid.

Nye leikeapparater og et barnevennlig
leikemiljØ virker tiltrekkende, og det er
positivt for nærmiljøet a ha en plass hvor
barn og ungdom kan samles.

Men dessverre dukker det også opp en
del negative sider. Etter bare kort tids
bruk er gjerder. porter og ringeapparat
blitt brutt i stykker og Ødelagt. Nysådde
plenområder er brukt til »crossbaner» for
sykler og mopeder.

Det er trist å være vitne til en slik
meningsløs behandling. Vi vil derfor
henstille til alle barn, unge og foreldre i
nærmiljØet om å hjelpe til med å ta vare
på området og utstyret.

Barn og personalet
ved Vikhamarasen grendaskole

og barnehage.

» 560.— Formannskapet har etter dette innstilt
» 2.620,— til kommunestyret at det bevilges kr.

274.000,— med lån av kommunens låne-
» 900,— fond til kjøp av eiendommen.
» 2.090,— Moan C er blant de eldste husene i

3.500,— Hommelvik sentrum, oppført i 1883 og
15.000,— ble i en tid drevet som hotell. Det ble

» 25.750,— oppført i Grustaket, der det ble hentet
30.125,— grus da Merakerbanen ble anlagt i slutten

av 1870-årene.kr. 230.820.— Nå står Moan C for tur til å rives, og
da blir tomteprisen den pene sum av 583
kroner pr. kvadratmeter.

LØveng

kr. 1.300,—
52.980,—

» 630,—
» 270,—

14.400,—
» 17.400,—

5.350,—
» 8.100,—

9.725.—

» 9.000,—
» 4.500,—

7.000,—

>, 120.—
4.000.—
1.000,—

» 1.000,
» 2.000,—
» 3.500,—

4.000,—
» 4.000,—

KONSERT I HOMMELVIK KIRKE
lørdag 3. november kl. 17.00

YTRE SULØENS
JASS-ENSEMBLE

og

Hommelvik Musikkorps
Inngang kr. 40,—.

Arr.: Hommelvih MusihI~o~’p.s
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094. 85 356 MØTE I
094. 85 354 MALVIK HUSMORLAG
094. 85 362 mandag den 5. november 1984 kl. 19.30

i Samfunnshuset på Vikhamar, sal 1.
Landsforeningen mot Kreft’s Service-
senter i Trondheim v/sykepleier Ruth

97 08 16 Bitnes vil orientere og vise lysbilder
97 63 65 over emnet «SelvundersØkelse vedrØ
97 99 IS rende brystkreft’>.

Servering — Utlodning.
Alle hjertelig velkomne!

Styret

A.O.F.
søker undervisningsleder på deltid fra
1.1.1985.
LØnn f.t. kr. 2.000,— pr. måned bil
godtgjØrelse.
Søknad sendes Emmy Kringhaug.
7550 Hommelvik. TIf. 97 02 36.

H.l.L.s
svømmeavdeling

SvØmmeavdelingen holder sitt årsmøte
på ungdomsskolen tirsdag 6. november
kl. 19.00.
SvØmmere med foreldre er velkommen.

Syrei

Bestilling av
treningsdrakter

Siste frist for bestiling av treningsdrak
ter i bomull og poplin er innen 10. nov.
til avdelingsformennene.
Noen navn er dessverre kommet bort p~
bestillingslisten til fotballavdelingen. og
vi ber derfor om at de som har bestilt
drakter om å få disse kontiollert gjen
nom telefon 97 07 59.

H.I.L.

Malvik husflidslag
ArbeidsmØte holdes den 14. november
kl. 19.30 i Samfunnshuset. Ta med en
skikkelig tollekniv og saks. Vi lager
dekorasjoner.

Ting som er laget av medlemmene til
julemessen m>i innleveres på arbeids
møtet ellei til julemessekomiteen.

Kalfespleis Utlodning.
Styre,

Høstens svingom
Vi minner om gammeldansfesten lørdag
10. november kl. 20.00.
Krognes’ kvartett spillei.
Alle hjeitelig velkommen.

1i4alt il. lc/re,i.s lag

Drosjene i Malvik
Fra nå av har alle 3 drosjene i Malvik fått innlagt den nye N.M.T.
telefonen. Drosjene kan tilringes direkte fra en vanlig telefon, kun med å
slå de nummerene som er oppfØrt nedenfor.

Jan SkånØy Hommelvik
Sture Reistad Hundhammeren
Ola Venn Mostadmarka

Husk å slå 094 først, og så det 5-sifrede nummeret.
Svares det ikke i drosjene, ring da vårt privatnummer.

Jan SkånØy
Sture Reistad
Ola Venn

Drosjene i Malvik

Menighetsskole i Hommelvik
Hommelvik menighetsråd vil med dette innby til menighetsskole der vi
har misjon som tema. Misjonskonsulent Sverre RØvik. som i flere år har
vært kretssekretær for NMS i Trøndelag vil delta på samværene.
Vi har satt opp følgende plan:
Torsdag 22. november: «Misjon i Bibelen — Mer enn Matt. 28, 18-20».
Torsdag 29. november: «Misjonen fØr og nå. Fra misjon til kirke>.
Torsdag 6. desember: «Min kirke — sendt til verden».
Samværene holdes på Hommelvik bedehus og begynner kl. 19.00.
Menighetsrådet serverer kaffe og noe å bite i.
Vel møtt — både dere som fra før er glad i misjonen og til dere som
Ønsker å lære misjonen bedre å kjenne.

Hommelvik menighetsråd

NORSK KONSERT
Malvik Musikkorps Ønsker velkommen til konsert i Frimurerlogen søndag
4. november -84 kl. 19.00.
Programmet vil i år bli viet norsk musikk, med bl.a. et verk av Helge
Hurum som er tilegnet Malvik Musikkorps. Komponisten vil selv dirigere
ved urframfØrelsen.
Solist med korpset blir Tore Vidar Odnes, flØytist i «Symfoniorkestret>.
Kveldens konferansier er Andreas Lunnan.

MALVIK MUSiKKORPS

BASAR VIDARHALL
Søndag Il. november arrangeres den årlige basar på Vidarhall. Dørene
åpnes kl. 13.00. Det blir salg av årer. tombola, pilkast mm. med mange
fine gevinster.
Kaffe. brus og kaker blir å fa kjøpt.
Vel mØtt. U.L. Vidar

BASAR
Bedehusfesten blir fredag 9. november 1984 kl. 18.00.
Den nyoppussede storsalen blir tatt i bruk.
Andakt for barn og voksne. Sang av Familiemusikken.
Bevertning. Åresalg m/bl .a. kakeutlodning.
Trekning av gjennomgangslotteri med mange fine gevinster.
Inntekten går til bedehuset.

Alle er velkommen til en trivelig kveld på
FORBORD BEDEHUS.

Hatzdhallat (il ungt li
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DET GAMLE BILDET

.

Petter Smeplads, som nå er død for en del år tilbake, drev i sin tid med sjøfiske ved siden av at han var sjauer på
havna i Hommelvik.

Det var i de tider han og flere med han solgte fisk i tidlige formiddagstimer ved riksvegen i Hommelvik sentrum til
husmødre som møtte opp. Men det hendte også at han på vegen fra Sannan med sin trillebår med fisk ble utsolgt før
han kunne komme så langt med nattens fangst.

Her ser vi Smeplads i sin færing med sneiseil, og på dette julekortet som ble sendt Einar øwre har han skrevet:
Nys seilte jeg en solbiank time herinn med jubelkor, og hørte pinseklokker kime rundt om den dype fjord.

Årsmøte
Hommelvik Skolekor har hatt årsmøte
og valgt disse i styret for 1984/85.

Harald Wang, formann. Ruth Fossen,
n.formann, Eli Randi Sæther, kasserer.
Brit SchjØlberg. sekretær, Jorunn Bak
ke. styremedlem, Anne Elisabeth My
ran, formann i festkomitéen, Anne Brit
Eriksen, formann i foreldreforeningen.
Rigmor Sneisen og Anne Mette Snustad
er valgt tra Hommelvik Korforening og
Hommelvik skole.

Hommelvik
Helsesportsiag

Styret

Styret ber de som ikke har betalt sin
kontingent for 1984 om å gjØre dette
innen årets utgang.

De som ikke har fått tilsendt, eller
nye som Ønsker å bli medlemmer bes
ringe 97 73 18 og gi beskjed.

Trekning
Nordlys StØtteforening for Malvik

Musikkorps’ utlodning.
I fåreslakt ble trukket pa lodd nr.

215452.
Rett trekning bevitnes: Olav Vinge

Per H.V. Valen.
Takk til alle loddkjØpere. Gevinsten

er hentet.

Hestens dag
Malvik Travlag arrangerte »Hestens

dag» i ar som i fjor på sin travbane på
Jervskogen.

Det var regn både fØr og under lØpene
og tung bane. Deltagelsen ble ikke så
stor som ventet, 15 kaldblods og bare I
varmblods. Arrangementet ble etter for
holdene likevel vellykket.

VISAK
arrangeres i Ytre Malvik Samfunnshus fredag 9. november kl. 19.00.

Medvirhende er bI.a.:
— Vikhamar og Saksvik Skolekorps
— Musikere, dansere og skuespillere fra VSSK
— The Basin Street Band
— Musikere fra MKM
— Printex

Rampy
Restaurant — Dans til 3 orkestre.
Voksne kr. 10, . Barn kr. 5,—.

Formannen
Arr.: VSSK
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Malvik vant i år klart 5.divisjon i fotball i Trondheim-kretsen. De gikk ubeseiret gjennom serien og rykker
neste år opp i 4.divisjon. Vi gratulerer.
Av 18 kamper ble det seier i 13, uavgjort i 5 og 0 tap. Deres målforskjell var 43 mot 17.
I første rekke fra venstre: Age Rostad, Knut Lorvik, Erik Schjolberg, Tore Gerhardsen, Åge Radmann,
Svein Hopstad, Kjetil Dyrstad, Geir Langås. — 2.rekke: Geir Wiik, trener, Egil Strand, Bjørn Olsen, Asgeir
Knudsen, Stein Wang, Kjell Myrenget, Rune Kosberg, Frode Bostad, Trond Hansen, oppmann. Ole
Holmberg, Jan ørke, Morten Hergren, Jonny Skogseth, og Stein Ronne var ikke til stede da bildet ble
tatt.

Ordet fritt.
Skjenkebevillinger
og annonseringer

Kommunestyret har innvilget en bevil
ung til A/S Vinmonopolet for skjenkning
av brennevin med Vikhammer Motor
Hotell som skjenkested og to leilighets
vise bevillinger etter nærmere bestem
melser.

Skjenkebevillingsvedtakene er blitt
kunngjort sammen med alkohollovens
bestemmelser om adgang til å kreve
folkeavstemning i anledning vedtakene.

Slik avstemning må i tilfelle kreves
innen 2 måneder etter kommunestyrets
vedtak er kunngjort, så fremt det blir
krevd av minst en syvendedel av stemme
berettigede oppført i siste manntall for
stortingsvalg eller kommunevalg.

KunngjØringen har fått stor annonse
plass i avisene, som jeg anslår vil koste
5000 kroner og vel så det.

Dårlig Økonomi kan vår kommune
ikke ha, selv om vi ofte har fått inntrykk
av det på forskjellige områder, når den
kan bruke et så stort beløp til annonser i
avisene når den har sitt eget bygdeblad.
Der er det så vidt jeg vet fri annonsering.
og bladet sendes til alle husstander i
kommunen.

det.

Et takkens ord
fra en liten flokk

Noen av de mest funksjonshemmede i
Helsesportsiaget. i alt 7. har vært med på
en herlig tur som nylig ble arrangert av
laget. Vi fikk hilse på andre mennesker.
sett andre forhold og oppleve skog og
mark i sol og vakre hØstfarger. Og ikke
minst i fellesskap med likestillede ven
ner.

Det kan for noen av oss bli lange dager
å sitte innen 4 vegger og føle seg alene
med sitt handikap.

Turen gikk først til Jøsåsen Landsby
hvor vi ble vel mottatt og hadde kafferast
og en hyggelig prat. Over Jervskogen og
videre til Malvik fikk vi iikelig med oss
av vakker natur.

Vi hadde så et opphold pa Vikhammer
Hotell hvor alt er tilrettelagt for funk
sjonshemmede. Verten Ønsket oss vel
kommen og vi fikk der en bedre middag.

Turen hjemover endte for en del av
oss ved idrettsbygget i Hommelvik, hvor
vi mintes tidligere felles glade dager i
svØmmehallen.

Med stor velvilje fra formannen,
Trygve RØnning. og kassereren, Oskar
Svingen. ble turen muliggjort som en stor
opplevelse, og vi hadde i minnet Åge

Red Aleksandersens «Spre litt lys og varme~~.
Våre offervillige hjelpere skal heller

ikke glemmes, Odd Husum. Reidun
Haugan og Edel Malvik som var med og
bidro til en vellykket tur. Vi er dem alle
takknemlig.

Med hilsen fra deltakerne

Markering av et minne
fra krigens dager

Nøyaktig på dagen, den Il. september
1984. 40 ar etter at Jan Solbei-g ble skutt
av tyske nasister på Hasetkammen ble
hans minne hedret. Vi var der sent på
ettermiddagen. og været var utyselig.
Kanskje ville ogsa naturen minne oss pa
at det den gang var uhygge og mørke
skyer over landet.

Den som stod Jan Solberg nærmest i
tida fØr den skjebnesvangre dagen var
Johan Svedahl. Han hadde tatt turen
opp. og for ovei femti tilhØrere fortalte
han om operasjonen og dramatikken om
kring den.

Forts. side 4

Etter min mening er det da uansvarlig
bruk av kommunale midler.

Skattebetaler

Dette var en grusom salve, men vi gir
gjerne plass til eventuelt svar ~ de
«uamvarlige».

Annonsen har stat! ogsa i bygdebla
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1. VERDENSKRIG
70 år siden hjelpekrysseren «Berlin» kom til Hommelvik.

Natt til den 16. oktober 1914. under
den første verdenskrig, gikk den tyske
hjelpekrysser «Berlin» etter flere mis
lykte forsøk gjennom den engelske blok
kadelinje utenfor Tyskland med kurs for
Nordsjøen.

«Berlin» var et tidligere passasjerskip
på 18.000 tonn med 450 mann besetning
og gikk ut fra Wilhelmshaven. Dens opp
gave var å legge ut miner, og den fort
satte sin kurs mot midten av Nordsjøen.

I dagene som fulgte så mannskapet
mange nøytrale skip med kurs til og fra
Skandinavia. og om nettene gikk «Ber
lin» som et spØkelsesskip med slukkede
lanterner. Den brøt gjennom nye blo
kadelinjer nordvest for Irland og fort
satte gjennom nye mellom Shetland og
Island. Deretter gikk den i retning
norskekysten og fikk på ei natt utlagt
sine miner mellom England og Norge.

Det var da ingen veg tilbake, for i
tilfelle ville den ha gått i engelskmenne
nes åpne armer ettersom de var blitt
oppmerksom på spøkelsesskipet. «Ber
lin» gikk i siksakkurser. og krysset fram
og tilbake for å unngå engelske krigsskip.
og satte på nytt kursen mot nord. Den
gik rundt Nordkapp og langs Murmansk
for etter planen a kapre eventuelle nor
ske og russiske bater. som det likevel
ikke ble noe av.

Etter 3 uker i sjøen begynte kull og
matproviant a minke betraktelig. En ny
plan om ennå en gang å bryte gjennom
sperrelinjene i Nordsjøen for å komme
tilbake til Wilhelmshaven ble på nytt
oppgitt, og det ble bestemt å anlØpe
Trondheim. koste hva det koste ville.

Kursen ble satt sydover, og om dette
har daværende styrmann på «Berlin»
Gust. Niebuhr skrevet i sin beretning om
«Berlin». Da vi var midt på Frohavet,
med land pa begge sider, men fremdeles
seilte med slukkede lanterner. begynte
en annen sak å bli mere og mere kritisk.
nemlig den at den videre innseiling ble
ganske trang, og nå fikk vi på broen en
påkjenning med hensyn til navigering.

Av helt ukjent årsak. kanksje av for
liten kjennskap til strøm. kom vi plutse

lig meget nær land eller rettere sagt hol
mer, som ligger i tusenvis langs den
norske kyst og ved natt ikke er å se før
man sitter høyt og tØrt på dem.

Klokka var blitt 4 og vi måtte nå
forsØke å komme fullstendig usett gjen
nom den trange Trondheimsfjorden.
Dessuten måtte vi passere en festning
som vi den gang ikke kjente noe til, og
som heller ikke var angitt på vårt sjøkart.
Skulle festningen virkelig vært inntegnet
og avmerket, så har vi på broen i hvert
fall ikke lagt særlig merke til den. For oss
gjaldt kun fyrene og vi brydde oss ikke
om noe annet.

Inntil kl. 8 seilte vi med «Berlin» gan
ske rolig og temmelig sikkert videre.
Men da vi først kunne være på Trond
heimsreden kl. 9 morgenen, tente vi nå
bade side- og topplanterner for å gi ut
seende av å være alminnelige dampere.

Kl. 9 morgenen 17. november, det var
allerede temmelig lyst, kom en los om
bord, og han var den første som med
ikke liten skrekk plutselig fikk en slik
stor damper under føttene, for det var
overhode ikke blitt meldt en ankommen
de damper fra Agdenes festning, da man
i det hele tatt ikke hadde sett oss.

Losen trodde i første øyeblikk at
«Berlin» kom fra Amerika som passa
sjerbåt. Fa minutter senere fikk han vite
at det var en stor tysk hjelpekrysser.
som til største forbauselse for alle sjø
fartskretser uten los ved natt og i snØ-
tykke var kommet gjennom den meget
trange fjord.

Da det i selve Trondheim er noen
testningsverker. om enn gamle, måtte vi
anse Trondheim som krigshavn og hand
le deretter. Det vil si vi måtte salutere så
snart «Berlin» lå til ankers.

Kl. 9.30 falt første skudd og straks 20
etter. hvorved vi først og fremst minnet
vakten på festningen om vår eksistens.
Denne, for byens innvånere og i sær
deleshet for militærmyndighetene. uven
tede skyting var en stor spas for oss, for
vi visste dog at ingen sjel i Trondheim
hadde anelse om vår ankomst. Vi ventet
nå straks på motsalutt, men forgjeves.

Denne kom først mellom kl. 12 og I. som
vi på en måte ikke kunne forklare oss.

En time senere kom byens komman
dant helt målløs ombord og bad om
nærmere opplysninger om hvorledes det
kunne være at vi med vår «Berlin» var
kommet så helt ubemerket til Trond
heim. Disse opplysninger har han vel
fått, ja, endog på en meget høflig måte.

I følge internasjonal krigsreglement
interneres ethvert krigsskip som anlØper
en nøytral havn og ikke forlater denne
igjen innen 24 timer.

Vår kullbeholdning var gått ned til et
minimum, og det hadde vært en umulig-i
het innen neste morgen kl. 10 å innta
noen tusen tonn kull fra de små lektere
som var til stede.

Med forestående internering var også
desarmeringen forbundet, som begge
deler bekjentgjordes neste morgen kl. 10.
Samtidig hørte vi også noe nærmere om
hvilken forvirring og skrekk vi hadde
forvoldt blant befolkningen ved vår sky
ting.

Nå var dette ikke noen god ankerplass
for oss og den v~r til hinder for skips
farten, hvorfor vi inntil videre måtte seile
til Hommelvik. etter at vi hadde avgitt
vår ammunisjon og kanondeler m.m., og
i Hommelvik ble «Berlin’> vel forankret
og fortøyet. 17. november 1914.

Noen døgn senere bragtes også i er
faring hvilket resultat vi hadde oppnådd
med våre miner. Kort etter at vi hadde
kastet disse, ble den engelske Over
Dreadnough «Audacious» ødelagt, mens
«Ajax» av samme type ble i den grad
beskadiget at den måtte settes helt ut av
funksjon. Enn videre skulle en liten
krysser, 2 torpedobåter og en rekke
dampere være sunket.

P.S. Hjelpekrysseren «Berlin» lå i Hom
melvik et par år og ble deretter flyttet til
Åsenfjord og lå der til krigens slutt.

Opplysningene om «Berlin’> er hentet
fra styrmann Gust. Nieburhs beretning
utlånt av Sigurd Lindboe.

K.N.

-w-~-w~

TREKNING
De Eldres Dag

Vi takker for deltakelsen på De Eldres
Dag og for alle gaver vi fikk!

Uavhentede gevinster:
Gul D-9: 2 blomsterkrukker
Rød A-47: Tur Åre/Järpen m/Klæbu

Gul D-33: Trønderis. 2 kg
Hvit C-79: Trønderis, 2 kg
Gul U-16: Trønderis, 2 kg
Bla H-39: Bag. hvit 0-28: bag. gul D-41:
bag. hvit J-69: bag, rød A-92: bag. rØd
A-32: bag. rød U-39: bag. hvit Z-69: bag.

Henv. tlf. 97 62 96 eller 97 64 IS.

Honirneicil Sf..oIeIor, ungdornsgruppa.
Gevinst nr. I: C 31 rosa.
Gevinst nr. 2: H 73 blå.
Gevinst ni. 3: B 26 blå.
Gevinst nr. 4: F 44 rosa.

Malvik lensmannskontor. den 24. 10.84

Rolf Enger
I .betj.

Per H. V. Valenruten
Hvit Z-95: Diplomis. 2 kg Malvik Pensjonistforening betj.
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Vi som vokste opp i Vika
Iv.

Av K.N.

_if~ I

Av de som drev med vedkjØring i

Vika i 1920-åra var Jo Bergom (John
Aasberg) og Hest-Anton (Anton
Undhjem) de mest kjente.

Veden ble henta pa Meraker
Bruks sagbruk, og det var vedkjØ
ring aret rundt.

I bratte bakker var vi med og la
kubber bak hjulene når hesten skulle
kvile litt. Vi var også med og fikk
veden av lasset, og som en slags
takk for hjelpa fikk vi sitte på vogna
innenfor den store karmen pa veg
tilbake. Men det hendte at kjØrerne
ble lei av oss, og når vi satt pa den

I lange stanga bak pa vogna slo de
etter oss med tØmmene hvis vi ikke
kom oss vekk.

Betalingen for å få kjørt heim et
lass ved, kubb og lapp. som ble
grundig stuvet for a få med mest
mulig, var vanligvis 2 kroner, og de
kunne vel kjøre opp til 3 4 lass om
dagen.

Foruten vedkjØring var Jo Berg
om en kjent eigjeger. som skjøt
mangen elg. En gang laget hans skjøt
full kvote og deriblant en stor elg
okse, var det noen som mente at det
matte bli god fortjeneste.

Da sa Jo Bergom at de hadde hatt
utgifter med leie av vald. det var
transportutgifter og så kosthold i
flere dager — og da ble det bare
passelig igjen, sa han.

Anton Undhjem var fra Roms
dalen og han snakket romsdaling. Vi

kalte han også for «gildere merro».
fordi han ofte brukte dette uttrykket
nar han fortalte om hestene sine.

Han var vel også den som hadde
mest plØying for potetsetting. Nes
ten alle i den tida satte poteter og det
var potetåkrer over alt. Potetsettin
ga ble utfØrt for det meste på kvelds
tid, og etter at potetene var kommet
i jorda skulle det være kaffe i tillegg
til betalingen.

Hos oss var pa forhånd golvmat
tene pa kjøkkenet tatt bort, for etter
kaffen brukte Anton a tenne pa
tobakkspipa og da spytta han ofte
langt bortover golvet.

Det gar mange historier om Anton
og hestene hans. En gang hadde han
ei glid merr som han skulle ha fortalt
dette om: Gildere merr har eg ike
hatt, sa han. Ho sprang med lasset
oppover Nyvegen. og da vi kom til
Kristian Olsen pa Brandsietta fes
merra så ljoset slokte på Borkedalo.
og da vi kom til Pal Olufsen p~
Nesbakkan pissa merra og slo, så
skåka sto som ein klyverbom. og eg
såg ikkje merra for bare pisser~yk.

I 1925 var Roald Amundsen med
sine menn pa Nordpoisferd med 2
flygemaskiner. Den ene maskinen
fikk motorfeil og det ble nØdianding i
is og snø pa 86. breddegrad. Da
måtte ogsa den andre maskinen ga
ned.

De fikk ikke reparert motoren og
det tok hele 3 uker før de fikk til en

brukbar startbane så den andre ma
skinen med alle menn kom opp så de
kunne komme tilbake til Svalbard.

Hele varden var i den stØrste
spenning om ekspedisjonens skjeb
ne, men Anton sa: Ka hadde de der
å gjær?

Jo Bergom og Hest-Anton og hes
tene deres var kjente personer og
dyr i gatebildet i Vika i mange år. Nå
er de begge borte. Jo Bergom levde
lengst, og han var også den siste i
Vika som drev vedkjøring med hest
som helårsyrke.

Dette var i ei tid før det ble brukt
lastebiler til vedkjøring,men det var
ikke bare til vedkjøring og potetset
ting det ble brukt hester. Det ble
ogsa brukt hester til snøbrøyting.

I Vika ble i den tida bare noen
hovedgater i sentrumsstrØket brØy
tet av kommunen, og ved stort snØ-
fall var det ofte forspent to hester for
plogen. Vegene i utkantstrøka matte
folk sjØl sØrge for a fa brØytet. Og
det gikk bra, da det den gang var
langt flere hester enn det er na.

Kommunal sandstrØing var et
ukjent begrep. Folk brukte mere is
brodder enn nå til dags, og det hØr
tes godt nar noen var i anmarsl.

Men vinteren tok slutt den gang
som na. skjønt til I. mai 11912 skulle
det være kommet en halv fot nysnp
som I. mai toget trasket i. er det
blitt fortalt.

--~
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Elgjakta
‘d~

Også i år er det blitt felt en del elg
under elgjakta. Vi har foretatt under
sØkelser hos de forskjellige jaktlag med
disse resultater:

Bjarne Kyllos jaktlag med Arne Venn,
Ola 0. Venn, Bjarne Vennberg, Johan
Arnt Elverum, Trygve Molund og Ola
Kyllo har hatt vald på Meraker Brugs
eiendommer og skutt full kvote: 4 okser,
den stØrste med 10 spir, I kvige og 5
kalver. Han forteller det var mye elg,
både voksne dyr og kalver.

Sverre Sneisens jaktiag med Steinar
Sneisen, Odd Egil Sneisen, Trond Snei
sen, Roald Sneisen og Per Eidem har
også skutt full kvote på Meraker Brugs
eiendommer: 3 okser, den stØrste med 9
spir, og 2 kalver.

Johan E. Fossensjaktlag med Johan I.
Fossen, Einar Fossen, Gustav Fossen,
Ernst Thoresen, Bernhard Engan og
Nikolai Fossli med vald på grunneier
lagets eiendommer i indre del av kom
munen hadde kvote på 2 okser og 2
kalver.

De skjøt bare en liten kalv, og det var
den dårligste elgjakt jeg har vært med på,
sier Johan E. Fossen. Både okser og
kalver var som forduftet fra valdet, sier
han.

Steinar Herjuaunes jaktlag med Arne
Herjuaune, Kristian Herjuaune, Magnar
Herjuaune, Petter JØssås, Alf Halseth,
Knut SjØvold og Kjell Bjerkan hadde
vald på Almenningen med kvote på 2
okser og 2 kalver. De fikk skutt en okse
med Il spir og vekt på 224 kg.

Reidar Malviks jaktlag med Olaf
Larsen, Kristian Nybrodahl, Nikolai
Hønstad, Bernt Malvik og Øystein Lei-
stad hadde vald på grunneierlagets eien
dommer i Ytre Malvik.

De har skutt full kvote: 2 okser, den
største med 7 spir og med vekt 285 kg..
og de skjøt også 2 kalver.

Hallo!
Til deg som var på Bedehustomta på

Bakken og tok mØnkammene i uthuset
Legg dem tilbake innen en uke, da du

ble iakttatt. og hvis ubehageligheter vil

7.divisjon:
Bratsberg — Mostadmark 5— I

8.divisjon:
Humlen — Flatås 2—6

Privatkamp:
Hommelvik —

StjØrdals-Blink 4—4

Malvik SV
Medlemsmøte på Ytre Malvik Sam

funnshus tirsdag 13. november kl. 20.00.
Valg av utsendinger til nominasjons

møte. Lagssaker.

SpØrsmål til
ordfØrer NØstmo

Styret

Tillater meg å sitere din uttalelse i
kommunestyremøte angående arbeids
plasser i Malvik, i henhold til referat i
Malvik Bygdeblad.

Jeg siterer: Det er her inne vi for tiden
har arealene og ser ikke bort fra at dette
prosjektet kan gi minst like gode resul
tater som den annonseringen som tid
ligere er blitt avviklet. Sitat slutt.

Spørsmålet blir følgende:
Hvilke gode resultater ga den omtalte

annonsering?
Jeg mener bestemt at vi skattebetalere

bør få slike opplysninger, og takker’ på
forhånd for svaret.

Muruvik 18.10.1984.

Hommelvik Idrettsiag
Årsmøte holdes på ungdomsskolen

mandag 19. november kl. 19.30.
Vanlige årsmøtesaker. Forslag må

være mottatt innen 5. 11.84.
Styret

~ S

REVY — REVY — REVY

PÅ’N IGJEN
Dette er tittelen på den nye revyen til Hommelvik AUF og Hommelvik Arbeider

lag i høst.
Gled dere folkens! Det foregår for tiden hardtrening med ny Vika-revy som får

premiere lørdag 10. november 1984.
Forestillingen skal kjøres hele 7 ganger og det er stort sett den gamle gjengen som

er i aksjon. Som vanlig med Roald Bye i Big-Boss Rollen.
En del nye fjes blir også å se. Dessuten er Helge Øwre tilbake på scenen igjen.
Øyvind Østvang har som tidligere ansvaret for den musikalske siden.
Den tekniske staben er også i full sving, og her må nevnes at det er gjort en god

del forbedringer. Bl.a. er det anskaffet et nytt hØyttaleranlegg slik at hørbarheten
blir god — også i litjsal’n. Dessuten er det ordnet med bedre lysutstyr på scenen.

Revyen skal vises 10., 16., 17., 23., 24. og 30. november samt I. desember.
Forestillingene starter hver gang kl. 19.30 og det blir åpen restaurant og fest

etterpå.
Det vil som før bli forhåndssalg av billetter på Trondos — se forØvrig egen

annonse annet sted i bygdebladet.
Så håper vi på riktig godt besøk i «Huset» også denne gang, der mang en godbit

venter dere!
T.S.

MARERITT
Æ drØmt ei natt æ sloss med bjØnn
med ryggen mot ei blækkstill tjønn.
Æ sloss for bare livet.
Æ langa ut og slo og traff
det hjalp itj my’ men bjØnn vart paff
og tØrka tå sæ gliset.

Æ prøvd å reinn, men kom itj fram
så håpet va at bjønn va tam
og ville ta te vættet.
Ham kom igjæn og bromma stØgt
så håpet syntes vårrå slØkt.
Æ veinta fØrste bættet.

Æ våkna sveitt og heilt forkava
tænkt at næste bli vel grava.
ja tankan va begrænsa.
Men om ei stund så fekk æ kjeinn
og skjønt så småningom om seinn
at æ hadd influænsa.

I går låg tjØnna like still
så bare gå dit den som vil,
der e det ingen fare.
Bjønn e vækk og alt e rolig,
men æ såg ei mus som hadde bolig
i tjukkast bjørkesnaret.

Bjørn Ryghunngås.
John Sonfla Arne Jullumstrø
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73. PENSJONISTEN

Tidligere verkstedsarbeider Magnar Raaen på Hundhamaren er 66 år. Han begynte i 17-årsalderen i arbeid ved
NSB’s verksted på Marienborg, og det ble hans arbeidsplass til han slutta for et par år siden og ble pensjonist.
Nå kunne han ha slutta 62 år gammel, som mange andre i NSB, men han syntes det var litt for tidlig. Når han så
ble 64 år bestemte han seg til å slutte for å slippe yngre til. Han tenkte da som så, sier han, at når han var blitt så
gammel kunne han vel ikke finne på å gjøre noe galt om han gikk ledig. Verre måtte det være for ungdommen som
gikk arbeidsledig, og de kunne finne på mye som var galt.
I sine yngre år deltok han en del i svømming i Malvik Idrettslag. Han var også ei tid formann i Malvik Jeger &
Fiskerforening, og fisking har alltid vært hans interesse.
Gjennom Malvik Arbeiderlag kom han med i kommunestyret, ble med i 3 perioder — 12 år—, hvorav formannskaps
medlem i periode.
Jo da, det var nok å gjøre i formannskapet, sier han, og alle møtene var på kveldstid. Nå er de på dagtid. Vi hadde
ikke så mye papir å holde rede på, som det er nå, men vi diskuterte oss fram til de vedtak som ble gjort.
I li år var han formann i Vikhammer Vannverk, og i utbyggingsperioden var det mye å gjøre. Det ble vannforsyning
til nærmere 4000 mennesker med en utbyggingskostnad på 2,5 millioner kroner. Det var mye penger i den tida,
men vannverkets lånegjeld var på det nærmeste betalt når kommunen seinere overtok.
Nå ser Magnar Raaen vannverk og kommunalt styre og stell på avstand. Han har sin hobby og nok å gjøre som
pensjonist. I kjelleren har han dreibenk, sag- og høvelbenk, og der er han på sin rette plass. Det går så sagflisa
suser, som vi kan se på bildet.
I sommer har han også nypanelt huset sitt utvendig og han har satt inn nye vinduer. Jo, han har nok å gjøre og
trives med det.
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Til kommunens kulturpris var det i år inn-
kommet 3 forslag på kandidater, og hoved
utvalget tor kultur, kirke og fritid har en
stemmig vedtatt at prisen skal tildeles Roald
Bye. Kulturprisen er som i tidligere år 5000
kroner.

Roald Bye er kjent som både fortatter og
revyskuespiller gjennom mange år. og han er
nå i virksomhet toran sin Hommelvik-revy
nr. 14. Denne revyen. På’n igjen, med Roald
Bye som vanlig i hovediollen. får sin pre
miere i Folkets Hus 10. november og vil bli
tramfØrt hver fredag og lørdag fram til
I. desember.

I tillegg til sin hobby som revyforfatter og
skuespiller har han i mange år ledet barne
arbeidet i Framlaget. vært med i kinostyret
og han er nå formann i nemnda for utgivelse
av et fortsettende bind av Malvik Bygdebok.

Kulturprisen vil sbm vanlig bli utdelt på
kommunens årlige sammenkomst fØr jul for
kommunestyrets medlemmer og kommune-
ansatte.

Bevilgninger
Etter sØknad fra organistene i kirkene har

k.k.f-utvalget bevilget kr. 2.000,— til avvik
ling av musikkandakter. Beløpet skal brukes
til å dekke utgifter til annonsering, reiseutgif
ter og honorar til enkelte solister.
— Askepott barneteater som startet sin virk
somhet i 1983 er etter søknad bevilget kr.
1.000.— til sin virksomhet.
— Malvik Hagelag som bl.a. har plantet og
pyntet på kirkegårdene er bevilget kr.
1.000,—.
— Olav L. Hove som har satt i gang tiltak
med søndagsskole for barn i samråd med
menighetsrådet og en dataklubb for unge i
alderen 13-IS år er bevilget støtte med kr.
1.000.—.
— Malvik Husmorlag er bevitget kr. 500.— i
tilskudd til sin virksomhet.
— Malvik Travlag er bevilget kr. 1.000.— til
sin virksomhet for barn og ungdom med rid
ning og kjøring med vogn.

Hommelvik Musikkorps er bevilget inntil
kr. 1.500.— til dekning av et eventuelt under
skudd ved kirkekonsert.
— Mostadmark Samtunnshus og ungdoms-
klubben Tennpluggen er bevilget ki. 6.000.—
til istandsetting av klubblokale i kjelleren i
samtunnshuset.
— Søknader er mottatt tra 3 organisasjoner
om støtte til voksenopplæring og disse ble
innvilget:
A .0. F-toreningen
Fi iundervisningen
Søt Trøndelag Idrettskrets

kr. 22.350.—
kr. 10.450.—
ki. 1.85(1.—

ki. 34.65(1
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Kulturprisen
til Roald Bye MALVIK KOMM. KINOER Redigert av Harald Byberg
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VAKTMESTERSTILLING
Stillingen som vaktmester — eventuelt rengjØringsjobb — i Folkets Hus,
Hommelvik, er ledig og skal besettes.
SØknad sendes snarest til styret i Folkets Hus v/Brit Forslund.
Tidligere søkere trenger ikke å søke på nytt.

Piano/orgelundervisning
hjemme hos dem selv i Hommelvik.
Henvendelse tlf. 83 53 32.

Fellesmote
på Hommelvik Bedehus søndag 18. november kl. 17.00.
Besøk fra Stjørdal Indremisjon med tale, sang og vitnesbyrd.
Bevertning. Alle velkommen.

I alt


